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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET  2014-10-07 
Plats  Kommunhuset i Lomma, sammanträdesrum Flädie   
Tid kl. 18.00-20.00 

 
 

Ledamöter 
 
 
 
Representanter 

Alf Michelsen (M) ordförande  
Jerry Ahlström (M) ledamot  
Britt Hjertqvist (FP) ledamot  
Barbro Söderberg (S) ledamot  
Leif Bjurström, HSO 
Leif Gunnarsson, HSO 
Gunnel Wallander, HSO 
Marianne Göransson, Demensföreningen 

 

Övriga deltagare Eva Albihn, förvaltningschef för 
utbildning, kost, kultur och fritid § 6  
Kerstin Ferbas, utbildningschef § 6  
Berit Andreasson, områdeschef § 6  
Anette Fäldt, tf förvaltningschef socialförvaltningen 
§§ 6-11 
Susanne Persson, nämndsekreterare §§ 6-11 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Utses att justera Leif Gunnarsson   

Justeringens plats 
och tid 

Kommunhuset i Lomma, 2014-11- 
 

Paragrafer 6-11 

Underskrifter Sekreterare   

  Susanne Persson   
 Ordförande   

  Alf Michelsen   
 Justerande  

 
 

 
 

 Leif Gunnarsson  
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ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Beslutande organ Kommunala Handikapprådet    

Sammanträdesdatum 2014-10-07   

Paragrafer 6-11   

Datum när anslaget 
sätts upp 

 Datum när anslaget 
tas ned 

 

Förvaringsplats för  
protokollet 

Kommunhuset i Lomma    

 
Underskrift 
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2014-10-07 

 
§ 6 
 

 
Tillgänglighet inom skolan 
 
Ärendebeskrivning  
Kerstin Ferbas, utbildningschef, Berit Andreasson, områdeschef och Eva Albihn, 
förvaltningschef, medverkar på sammanträdet och redogör för hur skolan arbetar 
med tillgänglighetsfrågor, vilka rutiner som finns samt svarar på frågor från  
Kommunala Handikapprådets ledamöter och representanter.  
 
Kommunala Handikapprådet beslutar följande: 
Kommunala Handikapprådet tackar för informationen.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2014-10-07 

 
§ 7 
 

 
Rapport från utskottet för tillgänglighetsfrågor  
 
Ärendebeskrivning  
HSOs representanter från utskottet för tillgänglighetsfrågor rapporterar om utskot-
tets arbete. Representanterna upplever att sammanträdena fungerar väl.  

 
Göran Samuelsson, tillförordnad teknisk chef, har av utskottet för tillgänglighets-
frågor ombetts att göra en översyn av tillgängligheten i kommunens idrottsan-
läggningar, lokaler och bad. Översynen har påbörjats. 
 
Representanterna informerar om den nya liften vid T-bryggan.  
 
Handikapparkeringsplatsen vid Öresundsbanken i Bjärred saknar skylt.  
Representanterna från HSO meddelar att HSO kommer att kontakta fastighetsäga-
ren för åtgärd. Brevlådan som är uppställd vid restaurangen i Bjärreds centrum är 
inte lämpligt placerad utifrån ett tillgänglighetsperspektiv. HSO kommer att  
kontakta Posten och påtala problemet.  
 
HSO:s representanter redogör för synpunkter inkomna till LUKAS, kommunens 
synpunktshanteringssystem. Synpunkterna avser tidiga läggningstider på ett  
boende samt att de boende själva får bekosta duschstolar. Representanterna från 
HSO redogör för de svar som kommunens tjänstemän samt Förenade Care har 
lämnat. Anette Fäldt, tf förvaltningschef, tar även med sig synpunkterna.  

 
Kommunala Handikapprådet beslutar följande: 
Kommunala Handikapprådet lägger informationen till handlingarna.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2014-10-07 

 
§ 8 
 

 
Diskussion kring förslag till revidering av reglemente för  
Kommunala Handikapprådet 
 
Ärendebeskrivning  
Reglementet för Kommunala Handikapprådet är i behov av revidering. Handi-
kapprådets syfte, ansvar, mötesform och sammansättning behöver ses över. 
Vid sammanträdet 2014-05-06 beslutade Handikapprådet att en översyn av regle-
mentet ska genomföras. Handikapprådet utsåg då även en grupp bestående av tre 
personer (Leif Bjurström, Leif Gunnarsson och dåvarande förvaltningschef Britt-
Marie Pettersson) som skulle arbeta med en översyn av reglementet för Handi-
kapprådet. 
 
Arbetsgruppens förslag till revidering av reglemente för Kommunala Handikapp-
rådet gås igenom under sammanträdet. Rådets ledamöter och ersättare enas om att 
förslaget behöver ses över ytterligare och beslutar därför att återremittera försla-
get.   
 
Kommunala Handikapprådet beslutar följande: 
Kommunala Handikapprådet beslutar att återremittera förslag till revidering av 
reglemente för Kommunala Handikapprådet och att ge ordförande Sofia Forsgren 
Böhmer, tf förvaltningschef Anette Fäldt, Leif Bjurström, HSO, och Leif  
Gunnarsson, HSO, i uppdrag att arbeta vidare med förslaget utifrån de diskussio-
ner som förts vid dagens sammanträde.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2014-10-07 

 
§ 9  
 

 
Sammanträdestider för Kommunala Handikapprådet 2015  
 
Ärendebeskrivning  
Vid årets sista sammanträde för Kommunala Handikapprådet ska sammanträdes-
tider för kommande år fastställas.  

 
Kommunala Handikapprådet beslutar följande: 
Kommunala Handikapprådet beslutar att fastställa rådets sammanträdestider för år 
2015 till tisdagen den 5 maj och tisdagen den 6 oktober.  
 
Starttid för Kommunala Handikapprådets sammanträden är kl 18.00.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2014-10-07 

 
§ 10 
 

 
Information från nämnderna  
 

Jerry Ahlström, ordförande i miljö- och byggnadsnämnden, redogör för vad som 
är aktuellt inom miljö- och byggnadsnämndens område:  
 
- Tommy Samuelsson kommer att tillträda den nya tjänsten som samhällsbygg-

nadschef den 10 november.  
- Arbetet med kvarter 52 vid Hamntorget pågår.  
- Avstämning med representanterna från Handikappföreningarna görs om hur 

arbetet har fungerat med att fungera som referensgrupp.  
- Sköldpaddorna som utsmyckar Centrumtorget har flyttats något så att de inte 

längre utgör ett hinder.  
- Länsstyrelsen utövar tillsyn över enkelt avhjälpta hinder. Jerry Ahlström med-

delar att han gärna tar emot exempel på enkelt avhjälpta hinder.  
 
 
Alf Michelsen, ordförande i tekniska nämnden, redogör för vad som är aktuellt 
inom tekniska nämndens område: 
 
- För norra hamnen i Lomma görs en trafik- och tillgänglighetsutredning. En 

enkät skickas ut till de boende i området.  
- Pilgatan görs om avseende gång- och cykelbana.  
- Information om handikappliften vid bryggan. Stegen vid bryggan kommer att 

vara kvar så länge vädret tillåter.  
 
 

Anette Fäldt, tf förvaltningschef, informerar om följande ärenden:  
 
- Rekrytering av ny förvaltningschef samt av ett antal enhetschefer pågår inom 

socialförvaltningen.  
- Hjälpmedelsavtalet med Sodexo kommer att förlängas ytterligare 3 år. Lomma 

har gemensamt med 9 andra kommuner ett avtal med Sodexo om hanteringen 
av olika hjälpmedel. 

 
Kommunala Handikapprådet beslutar följande:  
Kommunala Handikapprådet lägger informationen till handlingarna.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2014-10-07 

 
§ 11 
 

 
Information från representanterna 

 
- Demensföreningens representant lyfter vikten av planering av personalbeman-

ning så att de boende som bjuds in till den årliga julfesten har möjlighet att 
närvara om de önskar.  

 
- Anette Fäldt, tf förvaltningschef, inbjuds av HSO:s representanter att närvara 

vid kommande utskott för tillgänglighetsfrågor som äger rum den 13 novem-
ber kl 10.00.  

 
 
 

  
 
 


